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Skvělé vyhlídky do budoucna
Koukám se z okna – je tu jaro. Chtělo by to ven, 
na procházku, do lesa, na kole či pěšky, anebo ale-
spoň na zahrádku. Rozvoněly se kvetoucí stromy 
a taky narcisy a tulipány. S jarem přichází sluníčko 
a láska do lidských srdcí.

Jen na úřad nám přišla pohroma, v podobě vrat-
ky dotace 4,875 mil.Kč a penále ve stejné výši 
přijde během pár dní. Tak hledáme těch téměř 10 
miliónů. Ve skříních, v archivu, ani pod koberci 
nám je předchůdci nenechali. A já zrovna dnes 
v peněžence tolik nemám, žádný zaměstnanec ne-
chce městu ze svého kapesného taky půjčit. Lakomci jedni! Přitom by stačilo, kdyby 
každý místní občan (samozřejmě senioři a kojenci taky) složil na městě cca 5.300,– Kč. 

Kdybychom dluh rozpočítali jen na děti ze základní a mateřské školy, bylo by to dale-
ko spravedlivější, protože dotace se vrací za zateplení školy, v tomto případě by stačilo 
kdyby rodiče přinesli za každé dítě jen asi 38.000,– Kč.

Škola se zateplovala v roce 2008. Kdo že to tehdy rozhodoval o dotacích? Kdo tehdy 
porušil (dle finančního úřadu – úmyslně porušil) podmínky dotace? 

Sloupek pro starostku
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17.00  Stará radnice 

Vernisáž výstavy obrazů  
Jany Vlčkové 

           Hudební doprovod   Jitka Balcarová a DPS Zvoneček 

18.00  Pietní akt u památníku na Václavském náměstí 

   Koncert Tria Karageorgiev  
     & Smyčcového orchestru  

        Český Krumlov
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Ono budovat, stavět velké věci – ne za své, vždyť z cizího 
krev neteče – dluhy zameteme pod koberec. Po nás potopa!? Tak 
za toto dědictví mockrát děkujeme. Teď bude Lomnici mnohem 
lépe.

Dotace na rekonstrukci staré radnice je proti tomu téměř 
v pořádku. Tam nám proběhla kontrola v minulém týdnu. Jde také 
o akci z roku 2008. Tam jenom nesedí nábytek zaplacený z dota-
ce. Někdo ho snědl, asi červotoč. Nábytek tam samozřejmě máme, 
jenom jiný. Jen nevíme, zda levnější či dražší. Smůla!

Kdo že nás to udal za stavbu kanalizací v ulicích Budějovic-
ká, Šalounská, Zahradní a Zámecká? Tak to byl pan A.Nonym. 
Komu se nelíbí sběrný dvůr v novém kabátě? Proč i toto někomu 
vadí?

Ano, možná nám banka nabídne úvěr, možná však ne. Z čeho 
však budeme splácet? Co všechno budeme muset prodat? Doma 
byste tomu řekli bankrot. Nazývá se to u města také tak?

Tak co teď s tím? Všichni zaměstnanci na městském úřadu ko-
pírují, skenují, probírají šanony papír po papíru,přebírají doklady 
v archivu a hledají doklady nikdy neexistující. Proč že se mnohdy 
svítí v noci na úřadu v oknech? Jsem starostka (odvozené od stara-
ti se), a proto se starám, po nocích, sobotách, nedělích, ale bohužel 
sama. A tak neustále komunikuji s kriminální policií, kontrolními 
úřady a advokáty, místo toho bych tak ráda řešila například ozele-
nění Václavského náměstí, výsadbu nové zeleně u mateřské škol-
ky, úpravu bývalé školní zahrady atd. Chybí mi pomocná ruka … 
! A kde ji mám hledat? Staré přísloví praví: „Hledáš-li pomocnou 
ruku, najdeš ji na konci svého ramene“. Asi to tak má být !?

Na zahrádce mi vykvetly modřence, zlatice září do dáli žlutě, 
broskvoň je květy obsypaná, dva kocouři se vyhřívají mezi šal-
věji, mátou a levandulí, nad hlavou ptáci zpívají – je tu jaro. 

Ing. Iva Nováková

Quo vadis Lomnice
Dovolte, abych se krátce zamyslel nad vývojem našeho města v oblasti 
etické. Dlouho jsem váhal, zda mám vůbec něco takového psát, ale nako-
nec převážil fakt, že mnoho fám běží městem i krajem, a bude asi nutné se 
alespoň pokusit některé osvětlit. Škodí to totiž městu i lidem na pověsti, 
a to bez rozdílu.

K tomuto zamyšlení mne inspirovalo náhodné setkání s občanem, kte-
rý si postěžoval, jaká hrůza se odehrává v Lomnici, a co ho tam čeká. 
Cestoval jako stopař shodou okolností s jedním bývalým vrcholným ne-
jmenovaným členem vedení města, který mu prý po cestě porozprávěl, 
jaké hrůzy se odehrávají v Lomnici. 

Zajímalo mě logicky o co jde, protože se mě jako lomničáka dotklo 
napadení našeho města.

Gró hrůz spočívalo v údajném množství udání a trestních oznámení 
,které bují v Lomnici. Řidič vyprávěl, jak „amatéři z radnice neumí hos-
podařit a svoje neumění, táák, si kompenzují podáváním udání...“

Začal jsem se zajímat o jaká udání se jedná a dozvěděl jsem se oprav-
du věci.

CAUSA ZAHRADNÍ 
Běží vyšetřování na“ podfuk „v ulici Zahradní. Tam se dokončilo nové ka-
nalizační zasíťování parcel. Údajný podvod spočívá prý v tom, že si údajně 
jeden „nejmenovaný“ místostarosta nechal vyasfaltovat vjezd do zahrady. 
Kvůli tomu prý nechal proti původnímu projektu posunout kanalizační vý-
kop o půlmetru doprava blíže ke své zahradě. (myšleno směrem z města)

PRAVDA – proti původnímu projektu došlo k posunutí ke kraji komu-
nikace doprava proto, abychom

nemuseli zasahovat do tělesa dobře vyasfaltované komunikace (vlevo 
jsou složité sítě, vpravo nejsou žádné) a tím jsme ušetřili téměř 3,5 milio-
nu korun. Vjezd na parcelu byl vysfaltován dávno předtím. Tečka. 

CAUSA BUDĚJOVICKÁ ŚALOUNSKÁ
zde došlo k udání, že „kdosi“ má podezření na zpronevěru peněz, které 
ušetřilo město. 

PRAVDA – při realizaci rekonstrukce ulic Budějovická a Šalounská 
došlo skutečně k veliké úspoře peněz. Proti předraženému megaloman-
skému projektu bývalé radnice došlo zde k úspoře téměř 9 milionů korun. 
Položeny byly totiž plastové nezničitelné roury místo esxtremně drahých 
a rizikových ocelolitinových s gumovým těsněním,levnější byla i firma 
i doprava. Ušetřilo se za skládkování zeminy...

Proč byl původní projekt tak drahý se můžeme domýšlet. Snad proto 
podle pořekadla „podle sebe soudím tebe“ někdo myslel, že ta úspora musí 
nutně sloužit k osobnímu obohacení, tak to udal, ono se už něco najde“... 

Nic se neukradlo,nikdo se neobohatil, jen se ušetřilo. Možná to něko-
mu vadí. Tečka.

CAUSA ZAMETACÍ STROJ
napadeno bylo zakoupení stroje na úklid města. Došlo udání na ÚOHS 
(úřad na ochranu hospodářské soutěže) prý pro zmanipulování zakázky. 
Pro jistotu poslal týž soudruh udání na Útvar pro odhalování korupce 
a finanční kriminality do Plzně. To asi nepsal obyčejný občan, že?

PRAVDA – Nákup i výběr dodavatele zametacího stroje proběhly 
standartně dle zákonů a vyhlášek. Korektnost výběrového řízení i nákupu 
a použití dotace garantuje odborná firma, kterou jsme zaplatili , a která 
tím nese všechna právní i finanční rizika při ev. pochybení ve výběrovém 
řízení.

Ale ani kontrola dotace – a ta je velmi přísná – zatím nezjistila žád-
né pochybení. Města se toto udání tím pádem vůbec netýká. Rána vedle. 
Tečka.

CAUSA SBĚROVÝ DVŮR
Zde se rozbíhá nejasné vyšetřování ,zatím jen zjišťování údajů. Rýsuje se 
zde ale problém opravdu veliký, zřejmě zasahující až do minulého vedení 
města. 

PRAVDA – zde asi gol do vlastní sítě... Bohužel, jestli je to pravda, 
bude to problém. Opět hrozba vracení dotace? Zde budeme sledovat 
vývoj.

CAUSA RADARY
Jeden nejmenovaný občan šel na procházku, ucítil od Radarů „pach naf-
ty“ a bežel za nejmenovaným zastupitelem se poradit. Ten mu poradil 
podat trestní oznámení na PČR a také pro jistotu na Krajský úřad „Odbor 
ochrany životního prostředí“ pro podezření na vznik „toxické skládky“.
Odkud tato slova znám?

PRAVDA – Jedna. Policie vyšetřování odložila. Pracovníci „úřadu 
na ochranu životního prostředí...“ nenašli při prvotním šetření ani stopy 
ropných produktů, nabrali vzorky, ale upozornili na nelegeální skládku 
vpravo od Radarů – (mj ta bují již 10 a více let....pane udavači.)

 Město v souladu se smlouvu s majitelem pozemku skladovalo na Ra-
darech dočasně zeminu zejména z Budějovické ulice. Po odvezení většiny 
této zeminy ze stavby nechalo srovnat zmasakrovaný teren po nákladních 
autech do původního stavu. Dokázali jsme ušetřit miliony korun za po-
platky za skládkování zeminy a její odvoz. Asi to zase někomu vadí.
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Rekonstrukce Budějovická a Šalounská spěje do finále 
Na podzim roku 2012 začala rekonstruk-
ce vodovodního řadu a kanalizační stoky 
v ulicích ,,Budějovická a Šalounská“. 

Město vedlo k této rekonstrukci velmi 
špatný stav hlavně kanalizační stoky, která 
byla ještě před započetím stavby prověře-
na kamerovou zkouškou. Ta ukázala, že 
kanalizace je velmi zanesena a to hlavně 
v ulici ,,Šalounská“, kde tato zkouška ne-
mohla být takřka provedena, jelikož nános 
sedimentu velmi ztěžoval průchod kame-
rového přístroje. V ,,Budějovické ulici“ 
a to hlavně v dolní části bylo zjištěno, že 
stará betonová kanalizační stoka začíná 
vykazovat známky borcení. 

V současné době jsou již staré stoky 
zrušeny a občanům, již slouží stoky nové. 

Vodovodní řád je nově okruhován na třech 
místech a to z veřejného řadu Palackého 
náměstí, Školní a Zámecké ulice, takže po-
kud by došlo k havárii v jedné nebo dvou 
z těchto ulic, ,,Budějovická a Šalounská 
ulice“ bude i tak bez přerušení zásobována 
vodou.

Vybudování těchto sítí bylo velmi na-
máhavé. Stará projektová dokumentace 
byla v určitých ohledech nepřesná a to 
přineslo zpoždění a problémy při stavbě. 
V neposlední řadě v loňském roce nás ke 
konci stavby zasáhly špatné klimatické 
podmínky, ty způsobily promočení podloží 
a znemožnily tak jeho zhutnění. Z tohoto 
důvodu bylo nutné nechat ulici uzavřenou 
po celé zimní období a práce tak přerušit. 

Od poloviny dubna již probíhají dokon-
čovací práce na komunikaci, která bude 
zprůjezdněna do konce měsíce května.

Město Lomnice nad Lužnicí uzavřelo 
,,Smlouvu o sdružení dodavatelů“ s Jihočes-
kým krajem. Bude vypracován projekt na 
nový vzhled ulice Budějovická, který v sobě 
ponese prvky zklidnění dopravy, po kterých 
obyvatelé v této ulici již dlouho volají.

Víme, že výstavba v této ulici byla vel-
mi namáhavá a to hlavně pro obyvatele 
Budějovické, ale doufáme, že kroky které 
město podniklo budou ku prospěchu situ-
ace v této ulici a že co nejvíce omezíme 
nebo alespoň zklidníme těžkou kamiono-
vou dopravu. 

J. Posel, Dr. R. Bílek

Úklid města s novým pomocníkem
Jak si jistě někteří spoluobčané všimli, v jarním úklidu našeho 
města nám vydatně pomohl nový zametací stroj, který byl pořízen 
z operačního programu životní prostředí na snížení imisní zátěže 
v našem městě. Myslím si, že tento multifunkční nosič různých ná-
staveb, včetně možného tlakového mytí kanálů a vpustí, bude pro 
naše město velkým přínosem. I přes počáteční kritiku, že nejsem 
schopen celou dotaci dotáhnout do konce jsem moc rád, že stroj 
již stojí na ,,dvoře‘‘ a bude sloužit našemu městu. Vím, že celá zá-
ležitost s možnou dotací se trochu táhla, ale neprospěly tomu věci 
posledních měsíců a čerpání dotací z ROP (regionálních operačních 

programů) a také udání na ÚHOZ – bohužel. Myslím, že je vše 
v naprostém pořádku a moc děkuji lidem, kteří se mnou na celé 
dotaci spolupracovali od vypracování zadávací dokumentace až po 
doadministrování celé dotace s Ministerstvem životního prostředí. 
Ještě bych uvedl, že na tento stroj nám byla přiznána dotace ve výši 
3 278 000,– Kč a vlastní podíl je 10%. Věřím, že město bude i v bu-
doucnu směřovat tímto směrem ve smysluplných projektech s co 
možná nejmenší spoluúčastí města na možných dotacích.

 M. Řepa
 Služby města Lomnice nad Lužnicí

CAUSA ZATEPLOVÁNÍ ŠKOLY
Zde bylo podáno trestní oznámení na neznámého pachatele na popud fi-
nančního úřadu, neboť ze zjištění kompetentních kontrolních orgánů vy-
plývají závažná podezření ze spáchání úmyslných trestních činů.

PRAVDA – bohužel, město bude dle rozhodnutí vracet téměř 5 milionů 
korun – tj. celou dotaci, a navrch téměř 5 milionů korun pokuty. To může 
být pro nás smrtelná rána. Celou dobu se zoufale snažíme zvrátit výsle-
dek vyšetřování, ale důkazy, které mají vyšetřovatelé, jsou velmi vážné 
a těžké.

Budeme se bez ohledu na další trestní vývoj, snažit o snížení pokuty.
Tato kausa je jediná, kde podává trestní oznámení současné vedení 

města a hlásíme se k tomu, neboť město poškodit o 10 milionů je haneb-
nost.

A ZÁVĚREM?
Jaký je asi společný jmenovatel či zdroj těchto, s vyjímkou posledního, 
udání?

Můžeme se jen dohadovat, ale zdá se, že podle jmen a charakteru po-
dání směřuje průsečík do magického trojúhelníku Nádražní ulice, Koňák 
a okolí... Jisté je jedno, nikomu ze současného vedení města by to ne-
prospělo. Musí to být akce zřejmě koordinovaná, protože taková spousta 
oznámení, udávání, podnětů podaná v jednu dobu, to není náhoda. 

Někdo, kdo chce asi ukázat „amatérismus“ současného vedení, zne-
příjemnit nám práci, naházat klacky, někdy klády, pod nohy, pošpinit, 
škodit, si prostě neuvědomuje jednu věc. Neškodí ani Dr. Bílkovi, Ing. 
Novákové, nebo panu Řepovi nebo Váchovi... atd. Škodí hlavně městu, 
škodí nám všem. To už dávno není snaha prokázat pravdu, to není demo-
kratická kontrola...To je zlý úmysl. 

 Dr. R. Bílek

Nový stroj

Nový pomocník
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Neschopenky. Ach ty neschopenky
V nedávné minulosti vláda jako jedno 
z opatření k úsporám zpřísnila režim ne-
mocným na neschopenkách, správněji 
abonentům Potvrzení pro dočasnou ne-
schopnost práce pro nemoc.

Vláda sledovala zpřísněním režimu že do-
jde ke snížení počtu vydaných neschopenek, 
a tím i nemalým úsporám. Krátké nescho-
penky měly být pro lidi krajně nevýhodné. 
Neplatí se první tři dny marození, neplatí 
se víkendy, došlo k drastickému omezení 
vycházek, pacienti se musí hlásit u svého 
lékaře, i když to není potřeba – všichni ne-
mocní (i ti u nichž je jasné, že se budou léčit 
dlouhodobě) se musí hlásit poslední 3dny 
kalendářního měsíce u lékaře,... atd. 

Do ruky této snaze ušetřit nahrával 
i fakt, že poměrně slušná část národa pra-
cuje jako OSVČ,buď opravdu samostat-
ně, nebo jako nájemní firma pro některé 
velkofirmy. Tyto velké firmy pak nemají 
povinnost platit za ně odvody, (OSVČ si 
je musí platit sami), ale protože OSVČ 
pracují sami na sebe, tak prostě nemarodí, 
nemohou si to tožiž dovolit. 

Vláda očekávala úspory v řádech šesti 
sedmi nul. Zůstane u očekávání?

Jaká je realita?
Češi v prvním kvartálu roku 2013 prosto-
nali více než 16 miliónů dnů, což je v po-
rovnání se stejným obdobím roku 2012 
nárůst o téměř 700 000 dnů. V prvních 
měsících roku tak evidovala Česká správa 

sociálního zabezpečení celkem 433 249 
ukončených neschopenek, ale jde nárůst 
o více než 75 000 případů.

U pracovních neschopností se nicméně 
zkrátila průměrná doba trvání, a to o zhru-
ba o šest dnů. „Ke konci března 2013 činila 
37,66 dne, zatímco ve stejném období loň-
ského roku 43,64 dne,“ 

Lidé nejčastěji zůstávali doma s již zmí-
něnými nemocemi dýchací soustavy, v prů-
měru 15,4 dne. Dále je sužovaly i nemoci 
pohybové soustavy, průměrně skoro 72 dnů.

Proč nevychází matematika 
ministerstev?
Je pravda, že  tento letošní skok PN vzhůru 
zavinil vysoký počet onemocnění dýchací 
soustavy. Ale tak tomu bývá skoro každý rok. 

Čili, tento argument moc neobstojí. 
Dále vyskočil počet PN díky pojištěním. 

Dnes existuje poměrně velká část lidí, kteří 
si platí pojištění pro nemoc u komerčních 
pojištoven, a tak se jim marození prostě vy-
platí! Každý den dostanou peníze za proma-
rozený den z pojistky + nemocenskou.

Stejně tak pokulhává snaha prokázat, 
že se zkracuje délka neschopností. Vý-
počet vychází z prvního kvartálu a počtu 
ukončených PN. Zatím ale běží spoustu 
neschopností přes limit kvartálu a poběží. 
Lidé totiž mají snahu marodit, co nejdéle. 
Krátká PN se jim prostě nevyplatí.

S prodlužováním věku odchodu do dů-
chodu se ale také objevují na neschopenkách 

nemoci, které dříve OSSZ prostě neevido-
vala. Jsou to onemocnění typická pro vyšší 
věk. Většinou to bývají také nemoci vážněj-
ší, vyžadující i delší léčbu, nekouká-li z toho 
přímo důchod invalidní, nebo předčasný.

S umělým snížením počtu neschopenek 
(např. OSVČ neschopenky téměř pravidel-
ně odmítají + velké firmy tlačí na zaměst-
nance, aby lidé nemarodili) dochází také 
ke zhoršování zdravotního stavu lidí. Tím 
se již objevují, ale hlavně budou objevovat 
více a více, komplikace neléčených ne-
mocných, které budou vyžadovat mnohem 
delší, ale bohužel i nákladnějí léčbu.  

Kdo je na vině?
Lékaři, kteří neumějí tlačit pacienta do prá-
ce, nebo je schválně léčí špatně a dlouho?

Posudková služba, kterou platí stát za 
drábovství, nezvládá honit lidi do práce 
dřív?

Pacienti, kteří nechtějí dělat?  
Firmy, které nemají odvahu rozejít se 

s některými marodéry?
Ne, tak jednoduché to asi opravdu není.
Těch podílejících se faktorů je mnoho. 

Ministerstva vychází bohužel ze zkresle-
ných údajů. Statistiky jsou mnohdy účelo-
vě modelovány tak, aby vyšly jak potřebují 
jejich zadavetelé. Vycházet potom z nich, 
je stejně chybné, jako se vydat do Arktidy 
směrem na západ nebo do Absurdistánu. 
Pokud tam už nejsme. 

Dr. R. Bílek 

„Neztrácejte naději, hledejte radost…“
V regionu Třeboňska již zanedlouho začne 
působit domácí hospicová péče, která má za 
svůj cíl všestranně podporovat rodiny, kte-
ré na sebe převezmou péči o nevyléčitelně 
nemocného člověka a umožní mu tak prožít 
konec života doma mezi svými nejbližšími. 
Co nového přináší tato služba? Tým lékařů 
a sester s dostupností 24 hodin denně pomů-
že kvalifikovaně zvládnout bolest a další prů-
vodní jevy většinou nádorového onemocnění 
v terminální fázi. Tým domácí hospicové 
péče dále ale také zajišťuje sociální, psycho-
logickou i duchovní podporu a pomoc nejen 
pro pacienta, ale i pro celou doprovázející 
rodinu. 

Hospicová péče nemocnému garantuje, 
že nebude trpět nesnesitelnou bolestí, bude 
vždy respektována jeho lidská důstojnost a že 
v posledních chvílích nezůstane osamocen. 
Co možná nejvyšší kvalita života nemoc-
ného v posledních dnech je cílem nabízené 
komplexní péče. V hospicové péči nezůstává 

jakkoli stranou rodina, která nemocného do-
provází a ze zřetele se nepouští ani po smrti 
blízkého člověka. 

Myšlenka hospicové péče vychází z úcty 
k člověku jako jedinečné neopakovatelné by-
tosti, a z jeho potřeb: biologických, psycho-
logických, sociálních a duchovních. Hospic 
je součástí širšího konceptu medicínské péče 
známé jako paliativní medicína. Jaká forma 
hospicové péče se v každé zemi vyvine, zá-
leží na místních zákonech, způsobu financo-
vání zdravotní péče a v neposlední řadě na 
výši myšlení lidí, kteří o těchto věcech roz-
hodují. Tam, kde má kvalita života nemocné-
ho přednost před ekonomickým aspektem, se 
dá předpokládat, že i hospicová péče je roz-
vinutá více. Jak uvádí MUDr. Svatošová ve 
své knize, bylo také zjištěno, že všude, kde 
vznikly hospice, bylo časem zaznamenáno 
výrazné zlepšení péče o umírající i v nemoc-
nicích. Úkolem hospice je pomáhat a sloužit. 
Nedává si za cíl odstranit utrpení. Hospic 

respektuje smrt jako nedílnou a přirozenou 
součást života. Filozofie hospice vyžaduje 
hluboce lidský a současně profesionální pří-
stup stejně tak, jako i týmovou práci všech 
zúčastněných, včetně dobrovolníků, kteří 
tvoří neoddělitelnou část těchto týmů. (pře-
vzato z webu www.hospice.cz)

Zřizovatelé domácí (mobilní) hospicové 
péče musí zajišťovat kromě personálního ob-
sazení i finance na provoz. Jak letos vyplynu-
lo z fóra mobilních hospiců v ČR, ve většině 
případů nejsou pojišťovny ochotny podepsat 
smlouvy a hradit tak kvalifikovanou péči 
o nevyléčitelně nemocné v jejich domácím 
prostředí. Bez darů, grantů, práce dobrovol-
níků, ale i další podpory např. z měst a obcí 
by mobilní hospicová péče nemohla fungo-
vat. A tak neztrácejte společně s námi naději, 
ale hledejte radost…

Mgr. Petra Brychtová, předsedkyně 
Občanského sdružení pro podporu mobilního 

hospice na Třeboňsku

INFORMACE OBČANŮM
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ŠKOLA
„Čím budu“

Během několika hodin pracovních činnos-
tí se žáci 8. ročníku zamýšleli nad volbou 
svého povolání. Na internetu aktivně vy-
hledávali informace o studiu, uplatnění 
a zaměření svého budoucího povolání 
a hodnotili klady i zápory své volby. Na 
základě informací pak vyrobili plakát a 25. 
února vše prezentovali před žáky ZŠ a MŠ 
v Lomnici nad Lužnicí. Svým spolužákům 
tak poskytli informace, které mohou při-
spět k volbě i jejich povolání.

Na tuto akci jsme navázali besedou na 
Úřadu práce v Jindřichově Hradci, která 
proběhla 25. března. Zde se žáci 8. ročníku 
seznámili s postupy a registrací na Úřadu 
práce. Beseda byla zaměřena i na poraden-
ství k volbě povolání. Žáci se aktivně zapo-
jili do diskuze s paní Bc. P. Drábikovou, při 
které hovořili o možnostech získávání in-
formací ke studiu, o reálném odhadu svých 
možností, kladech a záporech různých druhů 
povolání a pracovním uplatnění. Na závěr si 
všichni prohlédli profesiogramy a zájemci si 
vyzkoušeli test volby povolání na počítači. 

Mgr. Petra Štěpánková

Od našich občanů

Přírodovědné olympiády

Květen
Stromy jsou již v plném květu,
jak nevěsty v závoji,
včely je navštěvují v letu, 
hned do práce se zapojí. 

Hudba zní jako při koncertu, 
pohárky sladkého nápoje, 
vysávat budou do odkvětu 
a nedají si pokoje. 

Všude tam, kde se podíváte, 
jsou hejna žlutých housátek,
do dálky svítí louky zlaté, 
mají z pampelišek kabátek. 

Brzy už rozvinou se květy
z nádherného poupěte. 
Jaro je námět pro poety 
a báseň je hned na světě. 

Květen, tak jak by Mácha řekl,
je měsíc, lásky čas… 
možná by do trávy si klekl
a setřel by rukou slzu z řas. 

V máji to vždycky všechno kvete,
v zahradách šeřík zavoní,
ať láska hlavu stále plete
pod rozkvetlou jabloní. P.H.

V letošním roce se naše základní škola zúčastnila řady vědomostních soutěží – olympiád. 
Zájem z řad žáků byl především o biologicky zaměřené soutěže. Okresního kola biologické 
olympiády v Jindřichově Hradci se zúčastnili žáci 7., 8. a 9. ročníku. Účastníci byli hodno-
ceni za samostatnou domácí práci, poměřili své vědomosti v testu na téma Ekosystémy ryb-
níků, určování rostlin a živočichů a vyzkoušeli si praktické schopnosti při laboratorní práci 
s mikroskopem. Na závěr si prohlédli terária v Domě dětí a mládeže, kde se akce konala.

Střední odborná škola ekologická a potravinářská ve Veselí nad Lužnicí pořádala 13. 
ročník Biologické olympiády R. Kurky pro botanickou a zoologickou kategorii na téma 
Člověk a voda v krajině, které se zúčastnili žáci 7. a 8. ročníků základních škol. Po vědo-
mostním testu následoval přírodovědný film, prohlídka školního minipivovaru, laboratoří 
a oblíbených terárií. Na závěrečném vyhodnocení získali účastníci zajímavé ceny.

Okresní kolo chemické olympiády v Jindřichově Hradci bylo připraveno pro žáky 9. 
ročníků základních škol a odpovídajících ročníků gymnázií. Pro účastníky byl připraven 
vědomostní test a praktické cvičení v laboratoři.

Všem našim žákům gratulujeme a děkujeme za reprezentaci naší školy.
Mgr. Petra Štěpánková
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Košík plný rozumu
Naše základní škola je zapojena do sítě Zdravých škol. Součástí 
jsou různé akce související se zdravým životním stylem či náku-
pem potravin. 

25. dubna v ZŠ Nerudova v Českých Budějovicích proběhlo 
krajské kolo soutěže Košík plný rozumu. Školu reprezentovali 
David Nosek (4. tř.), Natálie Šarmanová (5. tř.), Richard Liška (6. 
tř.), Tereza Vacková (7. tř.) Tuto hru vydalo Občanské sdružení 
Freetime CZ za finanční podpory Nadačního fondu Albert. Hra je 

o náhodě a štěstí, přestože název by dal tušit, že bude prověřovat 
vědomosti. Jedná se o deskovou hru na principu známé hry Člo-
věče, nezlob se. Hráči se pohybují po imaginárním obchodě a měli 
by se učit lépe orientovat v labyrintu nákupních center. Součástí 
jsou různé bonusové karty, bankovky a prvky, které hru doplňují 
všemožnými dějovými zvraty. A tak krásné dopoledne jsme strá-
vili v duchu Komenského „škola hrou“.

Večerníčkova jarní předškolička
Pro děti, které nastoupí v září do první třídy, připravila naše ško-
la projekt nazvaný Večerníčkova předškolička. První setkání dětí 
a rodičů s jejich budoucí učitelkou i dalšími učitelkami prvního 
stupně základní školy proběhlo před Vánoci. Další setkání se 
uskutečnilo 22. dubna 2013. Starší žáci z páté třídy v kostýmech 
postaviček z Večerníčků pomáhali budoucím prvňáčkům plnit 
hravým způsobem nelehké úkoly, tentokrát na téma „Z jarního 

dvorku“. Ale i rodiče či starší sourozenci pomáhali s těžším úko-
lem, kdy si děti vystřihly, složily a slepily pejska. Všechny děti si 
zaslouží velkou pochvalu, pracovaly pečlivě, s velkým nasazením 
a trpělivostí. Přejeme jim hodně úspěchů nejen v první třídě. 

za 1. stupeň ZŠ a MŠ Lomnice nad Lužnicí
zapsala Hana Malechová

KULTURA
Zájezd seniorů
Všem seniorům je určeno každoroční putování naší krásnou zemí. 
Ač někteří z nás procestovali kus světa, mnohdy neznáme zajíma-
vá zákoutí našeho nejbližšího okolí. Právě z řad účastníků našich 
výletů přicházejí stále nové a nové náměty pro další ještě nepro-
jeté trasy.

Letos bylo v plánu navštívit opravdu zapomenuté kouty našeho 
kraje, ale většina z vybraných míst je autobusem nedostupná. Na-
konec se společně vypravíme směr Rožmberk n. Vltavou, Svatý 
Kámen, Benešov n. Černou, Hojná a Dobrá Voda, Nové Hrady.
Termín: úterý 21. 5. 2013; sraz v 7.00 na Václavském náměstí
Nevratná záloha: 100,– Kč (bude opět použita na úhradu vstupného)

Jen pro zajímavost uvádíme přehled 
uskutečněných výletů od roku 2002
14. 05. 2002 Praha – Tuležim (nyní Řepora), Vysoká u Příbrami 
03. 09. 2002  Kozí Hrádek, Klokoty, Tábor, Sezimovo Ústí, So-

běslav
04. 06. 2003 Křemešník, Jihlava
30. 09. 2003  Vrchotovy Janovice, Sedlčany, (Vys. Chlumec) – 

Sedles – Prčice, Jistebnice

25. 05. 2004  Peršlák, N.Bystřice, Landštejn, Slavonice, Dačice, 
Kostelní Vydří, Velká Lhota, Strmilov

25. 09. 2004   Kutná Hora, Sedlec, zahradnictví Starkl, Čáslav
25. 05. 2005   Rabí, Sušice, Dobrá Voda u Hartmanic, Kašperské 

Hory
25. 09. 2005   Jaroměřice nad Rokytnou a Třebíč
23. 05. 2006   Týn n. V., Albrechtice n. Vlt., Písek, Zvíkov, Milev-

sko
13. 09. 2006   Frymburk, H. Planá, Volary, Chalupářská slať, Kvil-

da, Antygl, Vydra
30. 05. 2007   Žďár nad Sázavou, Nové Město na Moravě, Lipnice 

nad Sázavou
28. 05. 2008   skanzen Veselý Kopec, Pardubice
27. 05. 2009   Klenčí pod Čerchovem, Újezd, Domažlice, Kolo-

več
19. 05. 2010   Telč, Roštejn, Třešť, Horní Dubenky (mlýn)
24. 05. 2011   Český Šternberk, Sázava, Konopiště
22. 05. 2012  Velhartice, Klatovy
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Štafetový běh Corpus Domini
V roce 2013 opět proběhne naším městem štafeta Corpus Domini, 
která startuje v Praze a končí v italském městě Orvieto. Štafetový 
běh vede po stopách cesty českého kněze Petra z roku 1263 z Prahy 
doŘíma. Letos si tedy připomínáme 750. výročí. Při této cestě došlo 
k církevní události, na základě které se po celém světě slaví svátek 
Corpus Domini, tedy křesťanský svátek Božího těla. Do Lomnice 

dorazí štafeta kolem 9-té hodiny v sobotu 25. května 2013. Zájemci 
se mohou k štafetě připojit, každý účastník obdrží památeční tričko.
Bližší informace v IKS a Městské knihovně.

Štafetovým během zahájíme oslavy Dětského dne, které se ten-
tokrát ponesou ve sportovně zábavném duchu. Podívejte se, jaký 
program jsme tentokrát připravili.

Městská knihovna vyhlašuje druhé kolo soutěže

Košíkář od Zlatky
do 10. června můžete odevzdat KOŠÍČEK NA HOUBY

průměr – nejméně 20 cm
materiál – proutí, pedig, papír, provázek,…

Dílčí výsledky soutěže: vítězkou 1. kola je p. Stanislava Bicková

Slavnostní vyhodnocení soutěže a předání cen vítězům proběhne v srpnu v rámci Festivalu dechových hudeb.
Všem zájemcům nejen o toto tradiční řemeslo bude určena výstava a workshop, který se uskuteční ve dnech 14. a 15. června

KNIHOVNA
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Kostelní sbor KOS navštívil ve dnech 20. a 21.4. Kašperské Hory, městečko velikosti Lomnice. 
Byli jsme pozváni farností Kašperských Hor, abychom zazpívali Popelku Nazaretskou od Václava Renče a Víta Petrů. Rádi 

jsme přijali, neboť letos oslavujeme desáté výročí od založení sboru. A jak jinak lépe oslavovat než zpěvem? V sobotu nás uví-
talo sychravé počasí, přesto jsme se vydali na procházku do blízkého okolí města. Místní paní doktorka, která se o nás výborně 
starala, nás provedla po nedalekém starém hřbitově, kostele sv. Mikuláše a kapličce sv. Anny. Po vycházce jsme se plni energie 
a elánu vrhli do zkoušení a večer koncertovali v kostele s Popelkou Nazaretskou. Po vystoupení pro nás tamní farníci připravili 
pohoštění (téměř hody velikosti svatební hostiny), živou hudbu, kterou vedl pan děkan s kytarou a nakonec i možnost tance 
v záři reflektorů. Naše udivení se nedá vyjádřit, byli jsme příjemně šokováni. 

V neděli jsme doprovodili mši svatou Renčovým mešním celkem a po vydatném obědě odjeli na Mouřenec, kde se odpo-
ledne konalo druhé provedení Popelky Nazaretské. Kostelíček sv. Mořice v Anníně na kopci v nedotčené krajině v nás vzbudil 
nádherné pocity, všude rozkvetlé květiny, vůně čistého vzduchu a slunečný den, který dovolil vidět široko daleko. Zpívali jsme 
opravdu velmi obdarováni. Věřím, že i naši posluchači měli tak jako my s Popelkou hezký zážitek. Celý náš výlet na Šumavu 
byl velkým darem.

Michaela Šafářová

Z naší Farnosti

KOS zavítal do nádherného kraje Šumavy

Bůh tvořil ženu...  
... a potřeboval na to šest dní nepřetržité práce. Objevil se anděl 
a ptal se ho: „Bože, proč tím trávíš tolik času?“ 
 
A Stvořitel mu odpověděl: „Viděl jsi pracovní plány tohoto 
projektu? To, co teď tvořím, je velmi složité. Má to 200 pohybli-
vých částí a musí to být celé omyvatelné. Musí to mít nohy, které 
unesou tři děti najednou. Musí to umět pohladit a políbit tak, že se 
tím všechno uzdraví – od odřeného kolene až po zlomené srdce. 
A také to musí mít ruce, které zvládnou tolik práce jako šest párů 
mužských rukou.“ 
 
Anděl byl ohromen nároky na toto stvoření: „Šest párů mužských 
rukou? A to je standardní model?“ zeptal se Stvořitele. „Tak už si 
odpočiň a nech dokončení na zítřek.“ 
„To nemůžu,“ odpověděl Stvořitel. „Hrozně to spěchá, musím to 
dokončit.“  
A pak nadšeně pokračoval ve výkladu: „Představ si, samo se to 
umí uzdravit, když onemocní. A v nemoci může pracovat i 10 
hodin denně!“  
 
Anděl se přiblížil a toho stvoření se dotkl: „Udělal jsi to velmi 
jemné!“ 
Stvořitel přitakal: „Ano, je to jemné, ale také pevné. Nemáš před-
stavu, kolik toho bude muset vydržet a vykonat!“ 
„Bude mít schopnost myslet?“ zeptal se anděl. 
„Nejenom, že bude moci myslet, ale bude se umět hádat.“ 
 
Anděl si čehosi všiml a přiblížil se k tomu novému stvoření. „Ale 

pozor, vypadá to, že ti z toho modelu tady na tváři něco uniká! 
Říkal jsem ti, že už si potřebuješ odpočinout.“  
„Tak to má být. To je slza,“ řekl Stvořitel. 
„A na co je dobrá taková slza?“ 
Stvořitel mu vysvětlil: „Slzy jsou způsob, jak ženy vyjadřují svoji 
radost, své trápení, svoji bolest, své zklamání, svoji sílu, svůj 
soucit a svou hrdost.“ 
Anděl byl uchvácen: „Ale to je geniální! Myslel jsi na všechno. 
Ženy budou opravdu výjimečné!“  
A anděl se nemýlil.   
Ženy mají dost síly, aby neustále muže překvapovaly.  
Můžou řídit podniky a způsobovat konflikty, ale také přináší lásku 
a štěstí.  
Usmívají se, když by měly chuť křičet.  
Zpívají, když by chtěly plakat.  
Pláčou, když jsou šťastné. 
Smějí se, když jsou nervózní.  
Bijí se za věci, ve které věří.  
Odříkají si, aby si nemusela odříkat jejich rodina.  
Milují bez podmínek.  
Pláčou, když jejich děti mají úspěch.  
Vědí, že objetí a polibek mohou zahnat zlý sen dítěte. 
Srdce ženy ví, co pohne světem, proto ženy dávají radost a naději.  
Ženy mají mnoho co říct a dát.     

www.vira.cz, zpracováno podle knížky
Potká jezuita františkána…

Stvoření ženy

MÍSTNÍ SPOLKY
Zpěváčci z Lomnice na Zpěváčkovi uspěli
Na soutěžní klání Jihočeský zpěváček, kte-
ré se letos konalo již desátým rokem, jsme 
se vydali se šesti malými zpěváčky také od 
nás z Lomnice. Při prostorových zkouš-
kách to vypadalo, že to někteří vzdají, ale 
díky podpoře rodičů a ostatních, sebrali 
všechny své síly a zpívali co to jen šlo. 
Celkem soutěžilo na dvacet dětí. Z našich 

šesti zpěváčků měli čtyři svou premiéru 
a rozhodně si zasloužili potlesk, kterým 
publikum nešetřilo.

Ostatně Karolínka Sedláčková si vyzpí-
vala 1. místo v kategorii do 5-ti let.

Pro upřesnění cituji část článku předse-
dy Jihočeského folklorního sdružení, pana 
Milana Škocha:

„Pěvecké sympozium probíhalo pod 
odborným dohledem poroty ve slože-
ní Lubomír Tyllner, Anděla Maršálková 
a Tereza Mlynaříková. V pěveckém klá-
ní se „utkalo“ osmnáct soutěžících dětí, 
které ve spolupráci se svými vedoucími 
a rodiči udržují a rozvíjejí krásné lidové 
písničky. Všichni dětští účastníci zazpí-
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vali dvě lidové písně, z nichž jedna byla 
s doprovodem muziky a druhá a-capella.  
Porota při vyhlášení výsledků velice klad-
ně hodnotila výkony všech soutěžících 
a oceňovala jejich snahu a pěkné prove-
dení připravených písní. Zvítězit ale ne-
mohli všichni a tak po poradě porotci roz-
hodli o udělení pamětních listů a diplomů.  
Pamětní list obdržela Josefína Holá, Jiří 
Buben, Lucie Blažková, Tereza Kočová, 

Marie Květoňová – všichni ze souboru Prá-
cheňáček ze Strakonic, Veronika Sedláčko-
vá, Stella Hlivková ze souboru Javoráček 
z Lomnice nad Lužnicí, Tadeáš Bicek, Zuza-
na Vacková, Magdalena Sklenářová ze sou-
boru Javor z Lomnice nad Lužnicí, Anežka 
Vaňková, Jiří Dušák ze souboru Doudleban 
z Doudleb, Kateřina Kdolská, Anna Jirouš-
ková ze souboru Kovářovánek z Kovářova.  
Třetí místo obsadila – Matylda Mandov-

cová ze souboru Kovářovánek z Kovářo-
va, druhé místo – Eliška Hromádková ze 
souboru Prácheňáček ze Strakonic a první 
místo si vyzpívala Veronika Kozubíková 
také se souboru Prácheňáček ze Strakonic. 
Porota udělila ještě zvláštní cenu v katego-
rii dětí do 5-ti let a to Karolíně Sedláčkové 
se soboru Javor z Lomnice nad Lužnicí.“ 
(www.jfos.cz)

MB

Ze života požárního sportu  
– Lomnice nad Lužnicí má své hasičky!

Není tomu tak dávno, co se k mladým ha-
sičům přidaly i mladé hasičky. A hned 30. 
března jsme se zúčastnily své první soutěže 
ve Zdešově, kde jsme se umístily na 6. mís-
tě. Kluci se umístili na 14. místě z 38 týmů 
s časem 19:60. Je pravda, že nám požární 
útok úplně nevyšel, ale hlavní je, že jsme 
jej dokončily. Popravdě řečeno, vůbec jsme 
nečekaly zázraky po měsíci trénování, ale 
snažíme se být lepší a lepší! Pokud Vás za-
jímají naše pokroky, sledujte naše stránky 
na Facebooku. 

Hanka Váchová, ml. 


Náš tým! Iveta Nohavová, Katka Bočková, Vojta Svoboda, 

Nicola Erhartová, Zdeňka Boušková, Hanka Váchová, Kristýna 
Svobodová a Martina Hřebíková. Chybí Terka Dědinová. 

Karolina Sedláčková Zpěváčci 2013

Příprava na platě

V akci
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Hasičská železná sobota 
Dne 20. dubna 2013 členové našeho Sboru dobrovolných hasičů 
ve spolupráci s Městem Lomnice nad Lužnicí provedli svoz žele-
za na území Města Lomnice nad Lužnicí. 

V sobotu ráno okolo deváté hodiny byl sraz na hasičárně. Pro-
tože jsme díky našim členům i díky Romanovi Moudrému měli 
k dispozici tři traktory, tak starosta sboru rozdělil příchozí brigád-
níky do tří skupin. Do svozu odpadu se aktivně zapojily i tři naše 
členky. Krátce před desátou vyjela celá kavalérie do městských 
ulic.

Hasiči současně s kovovým odpadem odváželi k ekologické 
likvidaci i vysloužilé elektrospotřebiče včetně nekovových, tedy 
i ledniček, televizorů, počítačů apod. 

Počasí příliš nepřálo, ale nálada byla dobrá a všichni se měli 
k dílu. Svoz odpadu proběhl celkem rychle a vše bylo sváženo na 
sběrový dvůr, kde železný odpad končil v přistaveném kontejneru. 
U některých občanů jsme na požádání odpad i vynesli. Samotného 
železa se nám nakonec podařilo svézt více jak 21 metráků. Ně-
který připravený odpad se však během noci z pátku na sobotu na 
některých místech vypařil. Asi se někomu hodil více.

Mimo železa jsme svezli i sedmnáct televizorů, osm ledniček, 
šest počítačových monitorů, tři počítače, dva vysavače a deset 
kusů ostatní elektroniky. Vše bylo roztříděno a uloženo na sbě-
rovém dvoře.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem těm, kteří se aktivně 
zapojili do svozu odpadu. Dále Romanovi Moudrému, Luďku 
Kročákovi a Vojtovi Svobodovi za zapůjčení traktorů. Poděko-
vání ale patří i všem těm občanům, kteří svůj odpad připravili 
pro odvoz. Doufám, že jsme jim tímto pomohli zbavit se bez 
větší námahy různého odpadu. Akce se podle nás povedla a po-
kud bude zájem ze strany občanů, tak rádi někdy zase tuto akci 
zopakujeme.

 
Vladimír Vácha starší – jednatel SDH Lomnice nad Lužnicí

Tajemné rány na lomnicku
Poslední dny jsme byli svědky nočních ran, které se rozléhají na Lom-
nicku. Spekulace jsou různé, od úvah o nočních střelbách až k UFO. 

Realita je prostá. Poslední dny se ozývaly rány celou noc ze 
všech stran z okolí Lomnice, různé intensity a hloubky. 

Rány mají několik příčin. První typ ran pochází z tzv. plyno-
vých děl. 

To jsou zařízení, která si pořídili 
statkáři a zemědělci v okolí, a která 
slouží k plašení zvěře v období, kdy 
hrozí extremní škody na zasetých po-
rostech. 2 děla mají také rybáři. Ti je 
ale používají hlavně přes den, kdy pla-
ší na rybníku kormorány, zemědělci 
je používají hlavně v noci na plašení 
divočáků.

Další typ ran je z pušek lovců a mys-
livců. Měsíc byl v úplňku a v noci jsme 
tak měli optimální podmínky pro lov 
škodlivé zvěře, zejména divokých pra-
sat. Střílí se také při ochraně zasetých 
kultur k zesílení účinku pachových 
ohradníků, v místech, kde nejsou děla. 

Rány mohly být intenzivnější, ne-
boť panovalo v noci bezvětří a výstře-
ly byly slyšet hodně daleko a více, než 
kdy jindy. Bohudík kvůli prasatům, 
bohužel pro lidi.

Škody na kulturách jsou obrovské a divočáci jsou přemnožení, 
takže musíme využívat všechny prostředky k eliminaci následků 
jejich ničitelských vášní. Vydržme, kultury záhy vyklíčí a nepří-
jemné rány ustanou.

 Za MS Lomnice Dr. Bílek 

Sbor dobrovolných hasičů v Lomnici nad Lužnicí 
si Vás dovoluje pozvat na 

        Dětskou  
hasičskou soutěž  
- Okresní kolo soutěže hry  
„Plamen“ a Dorostu SH ČMS  
 
v sobotu 11. května 2013 od 08.00 hod. 
ve sportovním areálu v Lomnici nad Luž.  
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Chvíle zábavy pro naše čtenáře
Chvíle zábavy pro naše čtenáře 
 

 

Správná řešení z minulého čísla:  Tajenka – vzdáváš to 
Přísloví – co se v mládí naučíš, ve stáří jako když najdeš; dvakrát měř, jednou řež 
Kvíz – 1) rozbil  2) kladívko 
 

Najděte 7 rozdílů 

Chvíle zábavy pro naše čtenáře 
 

 

Správná řešení z minulého čísla:  Tajenka – vzdáváš to 
Přísloví – co se v mládí naučíš, ve stáří jako když najdeš; dvakrát měř, jednou řež 
Kvíz – 1) rozbil  2) kladívko 
 

Najděte 7 rozdílů 

Najděte 7 rozdílů
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INZERCE

ZAJÍMAVOSTI
Znáte Televizní kanál na internetové a satelitní platformě 
s názvem REGIONALNITELEVIZE.CZ?

Mediálně propojuje všechny regiony České republiky a na 
jednom místě přináší aktuální zpravodajství ze všech obcí, měst 
a krajů naší země o společenském, ekonomickém, kulturním 
či sportovním dění. Poskytujeme prostor pro každou lokální či 
regionální zpravodajskou televizi, to znamená, že se zde každá 
oblast, město a obec může prezentovat a přinášet divákům ne-
jen aktuální informace a zajímavosti z každodenního života, ale 
také možnosti a nabídky jednotlivých regionů v oblasti turistiky 
a cestovního ruchu. V současné době spolupracujeme s více než 
stovkou lokálních, regionálních a internetových televizí. V pro-
gramu nechybí ani regionální dokumenty či tipy na výlety. Jak 
nás občané naladí? 

1. Na satelitu Astra 23,5°východně, na frekvenci 12 168 MHz, 
polarizace vertikální, Symbol rate 27 500, FEC 3/4. Program není 
kódován a je možné jej sledovat i bez karty Skylink či Cs link. 

2. V kabelových sítích vč. UPC a v sítích IPTV (tam, kde ne-
mají náš program zařazen, jej rádi na základě podnětů zákazníků 
zařadí, neboť je zdarma)

3. Ve vybraných regionech vysíláme v rámci digitálního po-
zemního vysílání (České Budějovice, Plzeň, Příbram, Liberec, 
Jablonec n.Nisou, Praha a střední Čechy)

4. Jako jedinou českou televizi nás můžete sledovat i na plat-
formě YouTube live

Regionální televize CZ s.r.o.

Ceník inzerce v Lomnických listech
1 strana A4 800,– Kč
1/2 strany A4 500,– Kč

1/4 strany A4 300,– Kč
6 x 9 cm 200,– Kč

Řádková inzerce 100,– Kč

Při opakovaném podání inzerátu bude poskytnuta sleva 10 %. Více informací na andrese: lomnickelisty@gmail.com

Prodej slepiček 
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, opět prodává slepičky snáškových plemen  
Lohman hnědý, Tetra hnědá a Dominant  žíhaný, kropenatý, černý, žlutý, modrý a bílý.  
Slepičky pouze z našeho odchovu!
Stáří slepiček 16-18. týdnů cena 159 – 170 Kč / ks – v začátku snášky 178 Kč / ks

Prodeje se uskuteční: ve středu 29. května 2013
Lomnice n. Lužnicí – u fotb. hřiště Tatran – v 9 50 hod
Případné bližší informace tel: 728 605 840, 728 165 166, 415 740 719

Při prodeji slepiček – nová služba – výkup králičích kožek – cena 22–35 Kč / ks
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